

Rakyat, penduduk nikmati kesejahteraan

Oleh : Noorati Haji Abas

Foto : Mohamad Azmi Awang Damit, Haji Ariffin Mohd, Noor / Morshidi, Hamzah Mohidin, Mohd. Sahrizal Haji Said, Pg. Amirulnizam Pg. Haji Mohd. Ali, Dk. Nur Hafilah Pg. Osman

TUTONG, Selasa, 20 Februari. - 'Ali Saifuddin Sa'adul Khairi Keberangkatan Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah ibni Al-Marhum Sultan Haji Omar Waddien, Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam bercemar duli ke Majlis Penyempurnaan Penganugerahan Anak-Anak

Penerima anak kunci rumah zahirkan rasa kesyukuran

Oleh : Noorati Haji Abas

Foto : Mohamad Azmi Awang Damit

TUTONG, Selasa, 20 Februari. - Sejak wujudnya Rancangan Perumahan Negara (RPN), ia terus berkembang serta dinikmati oleh rakyat dan penduduk negara ini. Hingga ke hari ini, lebih daripada 28 ribu buah rumah di bawah RPN dan Skim Tanah Kurnia Rakyat Jati (STKRJ) dibina di seluruh negara.

Daripada jumlah itu, 27,045 dianugerahkan kepada para penerima yang berkelayakan, sementara 1,943 orang adalah pemohon yang berjaya mengikuti RPN bagi Daerah Tutong dan 6,334 pemohon bagi Daerah Belait.

Para penerima Rumah Teres RPN Lumut dan Lorong Tengah Setia melahirkan rasa kegembiraan dan menjunjung kasih ke hadapan majlis Kebawah Duli Yang Maha Mulia pada majlis pengurniaan yang berlangsung di Dewan Pusat Tingkatan Enam Tutong, di sini.

Awang Yanih bin Erih yang dianugerahkan sebuah rumah di RPN Lorong Tengah Setia sebelum itu pernah tinggal menyewa di Setia. Ketika ditemu bual Pelita Brunei, beliau melahirkan kesyukuran ke hadrat Allah Subhanahu Wata'ala kerana diberikan anugerah tersebut dan sekali gus dapat meringankan bebanan beliau sekeluarga.

Sementara itu, Awang Haji Suhaimi bin Haji Ibrahim, penerima rumah di RPN Lumut pula menyatakan, rumah yang didiami itu sangat selesa serta dapat menampung isteri dan empat orang anaknya.

Dengan memiliki rumah tersebut, bukan sahaja melengkapkan hidup bahkan dapat menjalankan kehidupan seharian mereka.

Penganugerahan rumah-rumah berkenaan jelas mencerminkan keprihatinan dan pemedulian Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam kepada rakyat serta penduduk negara ini.

Ia secara langsung membuktikan komitmen kerajaan dalam mendukung hasrat dan cita-cita baginda khususnya dalam menyediakan perumahan yang berkonsep berdaya tahan dan mapan dimiliki selaras dengan salah satu objektif Rancangan Kemajuan Negara (RKN) untuk mempertingkatkan kualiti kehidupan rakyat.



AWANG Yanih bin Erih melahirkan kesyukuran ke hadrat Allah Subhanahu Wata'ala kerana diberikan anugerah tersebut dan sekali gus dapat meringankan bebanan beliau sekeluarga.

AWANG Haji Suhaimi bin Haji Ibrahim menyatakan rumah yang didiami itu sangat selesa serta dapat menampung isteri dan empat orang anaknya.

Kunci Rumah, Rumah Kluster dan Rumah Teres di bawah Rancangan Perumahan Negara (RPN) Bukit Beruang bagi Daerah Tutong serta Rumah Teres di bawah RPN Lumut dan Lorong Tengah Setia bagi Daerah Belait merupakan anugerah yang tiada ternilai bandingnya serta memberi makna yang amat mendalam kepada para penerima yang akan menjunjung kurnia ke hadapan majlis baginda.

Berkat kepimpinan Kebawah Duli Yang Maha Mulia yang adil lagi bijaksana, seluruh rakyat dan penduduk di negara ini, khususnya yang tidak memiliki tanah persendirian dapat sama-sama menikmati kebajikan, keselamatan dan kesejahteraan melalui RPN yang terus berkembang seiring dengan kemajuan semasa.

Dengan kebijaksanaan dan kepimpinan Kebawah DYMM, Daerah Tutong juga turut sama menikmati pembangunan berterusan melalui peningkatan prasarana awam di peringkat mukim dan kampung termasuk penyediaan rumah-rumah di bawah Skim RPN yang mempunyai reka bentuk yang kondusif, terkini dan selamat dengan disediakan kemudahan-kemudahan yang bersesuaian seperti dewan kemasyarakatan, tempat riadah dan permainan kanak-kanak dan lain-lain.

"Penganugerahan Anak-Anak Kunci Rumah ini jelas



PEMANGKU Pegawai Daerah Tutong, Awang Haji Adnan bin Haji Adam semasa sembah alu-aluan pada majlis berkenaan.

menggambarkan sifat pemedulian dan keprihatinan Kebawah Duli Tuan Patik terhadap kesejahteraan dan kesejahteraan hamba-hamba Kebawah Duli Tuan Patik dan dapat memupuk lagi perpaduan masyarakat," demikian ujar Pemangku Pegawai Daerah Tutong, Awang Haji Adnan bin Haji Adam pada majlis penyempurnaan tersebut yang berlangsung di Dewan Pusat Tingkatan Enam Tutong (PTET).

Oleh yang demikian, beliau menyeru serta meminta agar rakyat dan penduduk di Daerah Tutong secara amnya juga para penerima anak kunci rumah akan sentiasa memelihara dan menjaga alam sekitar serta kebersihan agar Negara Brunei Darussalam akan sentiasa dalam keadaan yang bersih, indah dan cantik.

Dalam pada itu, beliau yang mewakili para penerima penganugerahan, merafakkan sembah menjunjung kasih yang setinggi-tingginya, ke hadapan majlis Kebawah DYMM di atas nikmat serta lymah kurnia anugerah baginda yang setentunya menjadi ristaan dan kenangan abadi yang berkekalan kepada para penerima serta keluarga pada majlis tersebut.

Awang Haji Adnan seterusnya berdoa ke hadrat Allah Subhanahu Wata'ala, semoga baginda serta kerabat diraja, yang lainnya dilanjutkan usia dan dikurniakan kesihatan yang berterusan serta sentiasa mendapat petunjuk, taufik dan hidayah dari Allah Subhanahu Wata'ala, kekal karer memerintah turun-temurun di atas takhta singgahsana kerajaan.

UNISSA terima kunjungan delegasi IAI Al-Aziziyah



UNIVERSITI Islam Sultan Sharif Ali semasa menerima kunjungan silaturahmi dari delegasi Institut Agama Islam (IAI) Al-Aziziyah, Aceh, Indonesia.

BANDAR SERI BEGAWAN, Selasa, 20 Februari. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) terus menjadi fokus institusi pengajian tinggi dari luar negara dalam usaha untuk menjalinkan kerjasama dalam bidang akademik dan penyyclidan bersama. Perkara ini terbukti dengan adanya kunjungan silaturahmi dari delegasi Institut Agama Islam (IAI) Al-Aziziyah, Aceh, Indonesia pada 19 Februari yang lalu.

Mengalu-alukan kunjungan tersebut, Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Norarfan bin Haji Zainal dan Timbalan Rektor UNISSA, Dr. Awang Haji Mohammed Hussain bin Pehin Penyurut Haji Ahmad.

Delegasi IAI Al-Aziziyah, Aceh, Indonesia seramai empat orang itu diketuai oleh Rektor institut berkenaan, Dr. Tgk Muntasir Abdul Kadir.

Siaran Akhbar dan Foto : Universiti Islam Sultan Sharif Ali

Rektor UNISSA dalam ucapan alu-aluannya merakamkan rasa terima kasih atas kunjungan tersebut dan berharap kunjungan tersebut sebagai platform untuk pelaksanaan jaringan kerjasama strategik yang boleh memperkasakan bidang ilmiah di alam nusantara.

Katanya lagi, persamaan dan keserasian dalam bentuk kefahaman dalam beragama perlu dipupuk agar dapat menangkis segala fahaman-fahaman yang menyeleweng daripada ajaran Islam yang sebenarnya.

Rektor IAI pula dalam ucapan hormat mengucapkan terima kasih kepada pihak UNISSA atas kesudian dalam memberikan sokongan untuk bekerjasama dalam mengembangkan lagi

bidang akademik khususnya dalam usaha mempertahankan akidah Ahli Sunnah Waljamaah mengikut pendekatan ulama Asya'irah dan Maturidiyyah serta keunggulan Mazhab Syafii di rantau ini.

Jelasnya lagi, Aceh Darussalam dan Brunei Darussalam mempunyai persamaan dari segi pegangan akidah dan Mazhab Fiqh sebagaimana jua pegangan majoriti umat Islam di rantau ini.

Beliau juga amat bersetuju perlunya ada kesefahaman dalam melaksanakan kegiatan-kegiatan akademik dengan adanya pertukaran mahasiswa atau pertukaran pensyarah dan juga kolaborasi penyyclidan.

Juga hadir, pegawai eksekutif dan dekan-dekan fakulti UNISSA.